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Greb International 
Kodiak Division 

533 Roger Street 
Acton Vale, Quebec 
JOH 1A0 

Telephone: (514) 546-3211 
Fax: 	(514) 546-4111 

Products: men's boots 
women's boots 
safety boots 
duty shoes 
comfo rt  shoes 
hiking boots 
military boots 

Export  Contact: 

Mr. David McCarthy, Director of Marketing 

Established in 1912, Greb International manufactures and distributes a complete line of rugged 
outdoor footwear. 

The company's footwear covers four types of markets: work and safety, hunting and fishing, 
sporting goods and fashion for both men and women. 

As well, Greb International is recognized as the creator of waterproof leather boots in North 
America and is a Canadian licensee of Gortex® fabric. The lining of the winter footwear is either 
Cambrelle® or Thinsulate® and all the Greb footwear cover a full colour range. 

Brands: 	Timberline 	Kodiak 	Greb 	Pathfinder 	Wilderness 

************************************************************************************ 

Personne-ressource pour l'exportation : 

M. David McCarthy, Directeur du marketing 

Fondée en 1912, la société Greb International fabrique et distribue une ligne complète de 
chaussures qui sont conçues pour des climats rigoureux de plein air. 

Cette société offre quatre genres de chaussures: la chaussure de travail et de sécurité, la 
chaussure de chasse et de pêche, la chaussure de sport et la chaussure habillée pour hommes 
et femmes. 

Également, Greb International est reconnue comme le créateur des bottes de cuir imperméable 
en Amérique du nord, et est un usager inscrit du tissu  Goretex®. Les bottes d'hiver sont 
doublées de  Cambreile®  ou de  Thinsulate® et toutes les chaussures Greb sont offertes dans un 
grand choix de couleurs. 

Marques de commerce : Timberline 	Kodiak 	Greb 	Pathfinder 	Wildemess 


